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 Protokół z obrad 

XXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo odbytej w dniu  

17 listopada 2021 roku o godzinie 14.00 w sali OSP w Miedzichowie. 

 

Otwarcia sesji o godz. 14.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz 

Kolecki, który powitał wszystkich zaproszonych gości, sołtysów oraz radnych w/g listy 

obecności  (listy stanowią załącznik do protokołu, lista obecności wygenerowana z systemu 

DSSS Vote stanowi załącznik nr 1 i 2. Na ogólną liczbę 15 radnych na sesji obecnych było 

13 radnych, wobec czego Rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przez Radę przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za” 

bez odczytania (załącznik nr 3).  

 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe (otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji). 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej, a zwłaszcza z wykonywania uchwał 

rady. 

4. Pożegnanie i powitanie Kierownika Posterunku Policji w Miedzichowie oraz przekazanie 

„mobilnego biura” od Stowarzyszenia Miedzichowo – Bezpieczna Gmina.  

5. Funkcjonowanie oświaty w gminie Miedzichowo. 

6. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 22 

września 2021 r. 

7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Gminy Miedzichowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

o których mowa w art. 3  ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2022 rok. 

8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie do zasobów mienia gminnego nieruchomości stanowiącej 

własność Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne zbycie nieruchomości położonej w miejscowości Sępolno gm. 

Miedzichowo – działka nr 71/2. 

10. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla dz. nr geod. 120/5 oraz 117/2, obręb 

Bolewicko, gm. Miedzichowo. 

11. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Miedzichowo. 
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13. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miedzichowo. 

14.  Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Miedzichowo na 2021 rok. 

15. Bieżące sprawy Rady. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Odpowiedzi na interpelacje. 

18. Zakończenie. 

 

Przewodniczący przystąpił do realizacji porządku obrad. 

 

 

Ad.2 porządku obrad: Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pan Tadeusz Kolecki: poinformował, że do biura rady nie wpłynęła 

żadna interpelacja ani zapytanie, spytał czy ktoś na sesji chce złożyć takową. Z uwagi na ich 

brak przystąpił do realizacji punktu następnego. 

 

Ad. 3 porządku obrad: Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej, a zwłaszcza z 

wykonywania uchwał Rady. 

Przewodniczący poprosił Wójta Gminy Miedzichowo Pana Stanisława Piechotę o 

przedstawienie informacji. 

Wójt powyższe informacje przedstawił w formie multimedialnej, natomiast forma papierowa 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wójt oprócz informacji, które przedstawił w sprawozdaniu przekazał jeszcze kilka istotnych 

informacji: 

1. „Janosikowe”, które gmina Miedzichowo musi płacić w roku 2022 - Wójt poinformował, 

że zostały skierowane pisma do Premiera, Komisji Samorządu Senatu oraz do Posłów - Posła 

Marcina Porzucka. Te działania mają przynieść efekt w postaci albo wprowadzenia pewnego 

współczynnika korygującego wielkość tego „Janosikowego” - na przyszły rok 2022 to jest    

85 tysięcy zł - czyli sposób przeliczenia tego, ale to muszą być działania ustawodawcze 

podjęte przez Senat czy Sejm. 

 

2. Informacja na temat gazyfikacji Miedzichowa - informacja z oddziału gorzowskiego, że 

będzie przebudowywana czy budowana nowa stacja gazowa w Trzcielu zdecydowanie 

większa i przy budowie tej stacji uwzględni się zasilanie i rozprowadzenie gazu w 

Miedzichowie. 

Wynika to z tego, że pojawił się potężny inwestor, który wyraził zapotrzebowanie na gaz. 
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3. Informacja na temat scalania gruntów w Bolewicach – nie będzie to realizowane ze 

względu na brak odpowiedniej ilości chętnych. 

4. Informacja o tym, że w naszej gminie działa już spółka wodna, przy administracji której 

pomaga Kierownik RIOŚ Bogusława Wajman. 

 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś pytania do Pana Wójta do złożonego 

sprawozdania? 

 

Sołtys D. Gajewski – podziękował Wójtowi za organizację obchodów 11 listopada przy 

obelisku w Bolewicku, że gmina pamięta o tamtych wydarzeniach. 

 

Radny R. Stasiak – nadmienił, że w kontekście tego, co było mówione o sprawach 

infrastruktury związanej z tą prostą ulicą do drogi 92, chciał zapytać, jak toczy się sprawa 

tych postulatów związanych z poprawą bezpieczeństwa? Bo jak było to spotkanie na sali 

wiejskiej w Bolewicach związane z tą ścieżką rowerową, to wyszły na jaw sprawy związane z 

poprawą bezpieczeństwa, bo ta droga w jakiś tam sposób jest troszeczkę źle zrobiona i z tym 

bezpieczeństwem jest też nieciekawie i druga rzecz to jest zrobienie tego chodnika od 

Nadleśnictwa do ulicy Młyńskiej, i w związku z tym chciał się dowiedzieć czy było to 

spotkanie Pana Wójta z Panem od infrastruktury czy on coś na ten temat powiedział i trzecia 

sprawa już kilkakrotnie poruszana to zjazd z chodnika przy przejściu dla pieszych przy 

Nadleśnictwie, tam są takie wysokie płyty i czy dałoby radę to zrobić? 

 

Wójt – powiedział, że ścieżka rowerowa była poruszana i ma informację, że Pan Dyrektor 

zamierza się spotkać jeszcze z tymi właścicielami działek, które są przy tym chodniku też, bo 

było mówione o tym proteście, o tych postulatach mieszkańców na tym krótkim odcinku 100 

metrowym. 

Powiedział, że tutaj jeszcze trwają debaty, jeżeli chodzi o wyłączenie tej ścieżki, czy ma to 

pewną moc prawną, czy trzeba będzie znaleźć inne rozwiązania i tutaj będzie wystosowane 

zaproszenie do tych właścicieli nieruchomości na spotkanie, jeżeli chodzi o ten chodnik, a 

jeżeli chodzi o te argumenty i wątpliwości związane z bezpieczeństwem, które są na tej 

drodze krajowej, one zostały wysłane, ale nie były one poruszane, ponieważ nie były tematem 

tego spotkania i jeżeli chodzi o ten chodnik, który ma iść po drugiej stronie ścieżki rowerowej 

to też na ten temat była rozmowa i była sugestia o połączeniu z ulicą Młyńską, czyli była 

podjęta ta nasza petycja, która została do Generalnej Dyrekcji wysłana, ale to będzie jak już 

robione w trakcie realizacji ścieżki rowerowej, nie wcześniej, czyli to jako jedna inwestycja 

by było realizowane.  

W związku z brakiem dalszych pytań do Wójta Przewodniczący przeszedł do realizacji 

punktu kolejnego. 

 

Ad. 4. Pożegnanie i powitanie Kierownika Posterunku Policji w Miedzichowie oraz 

przekazanie „mobilnego biura” od Stowarzyszenia Miedzichowo – Bezpieczna Gmina.  
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Wójt  pożegnał kwiatami byłego już Kierownika Posterunku Policji asp. sztab. Pawła 

Głódzia, jak również przywitał nominowanego na to stanowisko asp. sztab. Adama Flensa. 

Wójt poprosił Prezesa Stowarzyszenia Miedzichowo Bezpieczna - Gmina Pana Mariana 

Bartoszewskiego o przekazanie „mobilnego biura” dla Posterunku Policji w Miedzichowie. 

 

Ad. 5. Funkcjonowanie oświaty w gminie Miedzichowo. 

 

 

Informację z funkcjonowania Szkoły Podstawowej w Miedzichowie przedstawił Dyrektor 

Szymon Fabian, natomiast Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Bolewicach Dyrektor 

Hanna Kaczmarek. 

 

Sprawozdanie z funkcjonowania oświaty w Gminie Miedzichowo w formie papierowej 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący pogratulował Dyrektor Hannie Kaczmarek za wysokie wyniki w nauce 

uczniów w Bolewicach, pomimo trudnej sytuacji związanej z pandemią, zapytał czy są jakieś 

pytania odnośnie złożonych sprawozdań przez dyrektorów szkół? 

 

Sołtys H. Frański – zwrócił uwagę na aspekt zdrowotny najmłodszych dzieci, jest problem 

przyprowadzania dzieci niedoleczonych do szkoły, co wiąże się z pogodzeniem obowiązków 

zawodowych z braniem opieki na dziecko. Zwrócił się do Wójta i Rady Gminy aby 

zaapelować do pracodawców o umożliwienie pracy zdalnej, tam gdzie jest to możliwe. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący przeszedł do realizacji punktu 

następnego. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie rozpatrzenia skargi z 

dnia 22 września 2021 r. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Radną Grażynę Todwen. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że Komisja wnikliwie przeanalizowała powyższą skargę i 

odczytała, co następuje:  

Pan S.G. pismem z dnia 11 sierpnia 2021 r. zwrócił się do Wójta Gminy Miedzichowo o 

podjęcie działań mających na celu poprawę stanu drogi w miejscowości Jabłonka Stara, która 

graniczy z jego nieruchomością. Wniosek ten podyktowany został powtarzającymi się 

sytuacjami zalewania jego budynku gospodarczego. W momencie, kiedy występują obfite 

opady deszczu, właścicielem przedmiotowej drogi jest właściwie Skarb Państwa, więc w 

odpowiedzi pismem z dnia 13 sierpnia 2021 Wójt przekazał informacje o tym, że podejmie 

kroki zgodnie z posiadanymi kompetencjami, aby ta droga i jej stan nie powodowały takich 

uciążliwości. Przekazał też informację, że będą stosowne rozmowy i te stosowne rozmowy 

odbyły się oczywiście z tymi osobami, które prowadziły prace naprawcze na tej działce 

drogowej. 
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W związku z tym faktem zarzut dotyczący bierności w stosunku do tego pisma uznano za 

bezzasadny. Na to pismo również udzielono odpowiedzi w odpowiednim terminie zgodnym z 

przepisami. Drugim wątkiem sprawy jest sam fakt poprawy stanu technicznego drogi, aby nie 

dochodziło do zalewania budynku gospodarczego. I tutaj Pan Wójt zadeklarował, że wystąpi 

do powiatu o realizację tego zadania, które miałoby polegać na odwodnieniu drogi 

powiatowej w tej miejscowości. To na pewno w znacznej mierze poprawi sytuację, zlikwiduje 

ten problem,  i tutaj też była deklaracja, że zostanie zorganizowane spotkanie celem ustalenia 

tego doraźnego rozwiązania problemu, które będzie na pewno satysfakcjonujące dla 

wszystkich stron.  

Wobec powyższego Komisja skarg wniosków i petycji jednogłośnie uznała, że skarga w 

całości jest bezzasadna. 

 

Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

 

Wójt -  takie pismo do Starostwa zostało skierowane z prośbą o przebudowę tej drogi. Zresztą 

informacje, które pozyskaliśmy, że ta droga powiatowa, ma być wpisana do planu 

finansowego na przygotowanie dokumentacji, więc myślę, że jeżeli byłoby to zrealizowane, 

to na pewno ten problem odwodnienia też byłby uwzględniony. Spotkanie ze stronami się 

odbyło i myślę, że zmierzamy do pozytywnego zakończenia tej sprawy. 

 

 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący poprosił o opinię komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rajmund Pigla powiedział, że projekty uchwał, które 

mają być procedowane na dzisiejszej sesji uzyskały opinię pozytywną oprócz jednej w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – ten projekt uzyskał opinię 

negatywną. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została podjęta 13 głosami 

„za” i zarejestrowana pod Nr XXVI/241/2021 – załącznik nr 4. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia Programu 

współpracy Gminy Miedzichowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o 

których mowa w art. 3  ust. 3 ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2022 rok. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Inspektor ds. pozyskiwania funduszy unijnych Alinę 

Frańską. 

 

Ustawa o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie zobowiązuje Radę Gminy do 

uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami, które prowadzą taką działalność, określając zakres tej współpracy, formę oraz 

wysokość przeznaczonych środków na finansowanie lub dofinansowanie tych zadań, na 

dofinansowanie zadań publicznych realizowanych przez organizacje pozarządowe w budżecie 

gminy na 2022 rok. Przeznaczone zostały środki w wysokości dwudziestu tysięcy złotych na 

działania polegające na upowszechnianiu kultury fizycznej i sportu. Program został poddany 

konsultacjom w okresie między 15-22 października. Informacja o konsultacjach została 

wywieszona na tablicy ogłoszeń urzędu, na stronie internetowej, biuletynie informacji 

publicznej. Do urzędu nie wpłynęły żadne uwagi. 
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Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXVI/242/2021 – załącznik nr 5. 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie do zasobów mienia gminnego nieruchomości stanowiącej własność 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 

 

Przewodniczący odczytał uzasadnienie do projektu tej uchwały, zapytał czy ktoś ma jakieś 

pytania odnośnie tego projektu? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXVI/243/2021 – załącznik nr 6. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne zbycie nieruchomości położonej w miejscowości Sępolno gm. Miedzichowo – 

działka nr 71/2. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Kierownik RIOŚ Bogusławę Wajman. 

 

Przedmiotowa uchwała została podjęta jakoby w odpowiedzi na złożony przez zarząd powiatu 

nowotomyskiego wniosek, aby to gmina nieodpłatnie przekazała na rzecz powiatu działkę 

wskazaną w miejscowości Sępolno, która jest działką drogową. Tam jest taka sytuacja, że 

sama działka stanowi własność gminy Miedzichowo jednak uchwałą powiatu stanowi drogę 

powiatową. Jest to składowa drogi powiatowej, która prowadzi z miejscowości Sępolno do 

Węgielni, także aby tutaj zapanował porządek w kwestii tej drogi, aby faktycznie powiatowa 

droga szła gruntami powiatu, taki wniosek do nas wpłynął. Jest to niewielki odcinek, a myślę, 

że ureguluje tutaj kwestie i władania i zarządzania tym odcinkiem. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXVI/244/2021 – załącznik nr 7. 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla dz. nr geod. 120/5 oraz 117/2, obręb 

Bolewicko, gm. Miedzichowo. 

 

Przewodniczący powiedział, że jest to temat omawiany już od dłuższego czasu podczas obrad 

komisji czy też sesji, jest to oczekiwana inwestycja w Bolewicku. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 
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W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXVI/245/2021 – załącznik nr 8. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś. 

 

Jeżeli chodzi o przedstawiony Państwu projekt uchwały w sprawie podatku od 

nieruchomości, proponowane stawki w przedstawionym projekcie uchwały zostały 

powiększone o wskaźnik inflacji, jakie dokonało Ministerstwo Finansów, określając swoje 

stawki maksymalne na rok 2022. Wspomnę tutaj, że wzrost składki w wysokości opłaty za 

jeden metr kwadratowy gruntów związanych z działalnością ulega zwiększeniu o 4 grosze. 

Grunty pod jeziorami od 1 ha wzrosły o 18 groszy, pozostałe grunty wzrosły o 2 grosze, przy 

pozostałych gruntach określę, że stawka określona przez Ministerstwo Finansów maksymalna 

to jest 54 grosze. Stawka, jaką w zeszłym roku podjęła Rada Gminy, to na terenie gminy 

stawka 37 groszy i tutaj też proponujemy wzrost o wysokość stawki o te 2 grosze, które 

zostały zwiększone przy maksymalnych stawkach określonych przez Ministra Finansów. 

Chodzi o budynki mieszkalne tak samo w takiej wysokości ile poszły, jeżeli stawka 

maksymalna jest 89 groszy od jednego metra kwadratowego budynku mieszkalnego tak samo 

proponujemy przyjęcie stawki też 89 groszy. Następnym elementem stawek podatku od 

nieruchomości są to budynki związane z prowadzoną działalnością gospodarczą. Tutaj wzrost 

w stosunku do stawek ministerialnych wzrósł o 90 groszy. Taką samą kwotę proponujemy w 

projekcie uchwały. Muszę tu wspomnieć, że maksymalna stawka jaką określa Minister 

Finansów, to jest kwota 25,74 złotych. Po zmianie nasza stawka wynosiłaby 22,20 zł. 

To są takie największe pozycje składające się na określenie podatku od nieruchomości. 

 Tutaj napomnę, że duży skutek obniżenia górnych stawek wiadomo, że zgodnie z ustawą o 

podatkach i opłatach lokalnych na naszym terenie stanowi umniejszenie wpływów z tytułu 

budowli będących w posiadaniu Gminnego Zakładu Komunalnego. Tutaj jest stawka 

maksymalna 2% wartości początkowych budowli. 

My proponujemy stawkę 0,50% to jest jedna czwarta wartości budowli, jaką posiada dzisiaj 

Gminny Zakład Komunalny. 

Tak przedstawia się propozycja zmian z tytułu podatków od nieruchomości. W wyniku tych 

przedstawionych zmian wzrost ogólnie na terenie gminy wpływów z podatków to jest kwota 

36 tysięcy złotych a skutki obniżenia tych stawek, które będą brane do naliczenia subwencji, 

to jest 530 tysięcy przy tym projekcie, który został Państwu przedstawiony. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

Radny R. Pigla – myślę, że nikomu z nas radnych nie zależy, aby podwyższać podatki, czy 

jakiekolwiek opłaty od mieszkańców, nie jest to bardzo przyjemne dla Pana Wójta, dla Pani 

Skarbnik. Ja byłem przeciwny temu podnoszeniu podatków, tych stawek przy pierwszym 

głosowaniu na poprzedniej sesji, ale przekonały mnie te słowa Pani Skarbnik też ostatnio, 

która mówiła na komisji, że te 36 tysięcy no nie jest to jakaś może zabójcza kwota, ale te 

pieniążki tak musimy oddać do państwa w przyszłym roku. I tak nasz budżet w przyszłym 

roku by wyglądał, że mniej po prostu tych pieniążków w budżecie będziemy mieli, gdybyśmy 

tych stawek nie podnieśli dzisiaj. 

 

Skarbnik - powiem szczerze, że ta stawka na przykład 25,40 zł będzie naliczana do należnych 

dochodów gminy. Ministerstwo Finansów nalicza nam dochody podatkowe, które w tym roku 
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już wzięliśmy w pułap „Janosikowego”. To stawki maksymalne, a te propozycje, które ja 

wspomniałam, to jeszcze raz będzie brane, czyli całość wysokości tej składki to jeszcze my 

fizycznie tych 36 tysięcy nie otrzymamy od naszych podatników, którzy prowadzą 

działalność czy którzy posiadają nieruchomość. 
 

Przewodniczący - nawiążę do tego, co Pan Radny Pigla powiedział, nikt z nas nie lubi 

podatków. Ja też nie lubię. Oczywiście tym bardziej podwyższania podatków. No ale 

jesteśmy świadkami codziennie, jak ceny rosną w sklepach, mediów, gaz 170% jest 

szacowane, że pójdzie w górę, prąd, ceny materiałów budowlanych a co za tym idzie również 

i materiały używane do nowych inwestycji gminnych typu drogi, chodniki, wszystkie ceny 

rosną, nikt nie lubi tych podwyżek ale myślę, że też nikt by nie powiedział, bo ja zawsze 

uważam krytykę za konstruktywną, jeżeli ktoś nie mówi nie, bo nie, tylko przedstawia jakąś 

alternatywę, lepsze rozwiązanie, ale też pewnie nikt tutaj z radnych by się nie zdecydował na 

to, ażeby powiedzieć, no to nie podnosimy podatków, ale powiedzmy w moim okręgu 

wyborczym nie zrobimy jakieś drogi czy chodnika. 

Każdy niech zagłosuje w swoim sumieniu tak jak uważa. 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 11 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymuję się” i zarejestrowana pod         

Nr XXVI/246/2021 – załącznik nr 9. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Miedzichowo. 

 

Przewodniczący odczytał paragraf pierwszy projektu tej uchwały oraz poinformował, że 

wiąże się to z nowelizacją ustawy o wynagradzaniu pracowników samorządowych. 

 

Radca Prawny Urzędu Renata Graczkowska-Milej - chciałabym zaproponować tutaj w trybie 

autopoprawki zmianę wydawałoby się kosmetyczną w tej uchwale, ponieważ mamy zapis w 

paragrafie 4 uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą obowiązywania od 1 sierpnia 

2021 roku, proponujemy zmianę tego zapisu i brzmiałby on po zmianie uchwała wchodzi w 

życie z dniem podjęcia tak samo i tutaj i ma zastosowanie począwszy od 1 sierpnia 2021, 

pozornie to samo, powiem tak jeden i drugi zapis zgodnie ze sztuką legislacji jest 

nieprawidłowy, ponieważ od zawsze wiadomo, że ustawa nie powinna działać wstecz, 

uchwały również nie powinny być podejmowane z mocą wsteczną, wielokrotnie organy 

nadzoru Rio i Wojewoda zwracali uwagę gminom na to, że taka legislacja jest niepoprawna, 

po czym ustawodawca zaskakuje nas zmianą przepisów zrobioną w sposób inny, która 

właśnie nie pozostawia nam wyjścia i nie możemy zrobić tego dobrze nie zapisując w taki 

sposób tej mocy obowiązywania bądź zastosowania począwszy od dnia 1 sierpnia proponuję 

ten zapis, ponieważ jest to dokładnie powtórzenie zapisu ustawy o zmianie, która mówi w 

artykule 18, który wywołuje tyle kontrowersji, że przepisy zmienianych ustaw to są 

wymieniane poszczególne artykuły odnośnie ustaw zmienianych w brzmieniu nadanym 

niniejszą ustawą mają zastosowanie do ustalania wysokości wynagrodzeń, diet i uposażeń 

należnych od 1 sierpnia. Chciałabym ten zapis, jakby przenieść z ustawy, żeby to nie budziło 

wątpliwości, czy to nie jest nasz pomysł i wymysł tylko powtórzenie zapisu ustawowego, 

ponieważ jest to mało czytelne, dlatego, że zmienia się ustawę jedną i ustawę drugą a nowe 

rozporządzenie weszło w życie 1 listopada, stare obowiązywało do 31 października, ustawa 

wyszła 1 listopada odwołuje się do mocy wstecznej od 1 sierpnia czyli generalnie galimatias 

dość trudno to jasno i sensownie wyjaśnić, natomiast musimy podjąć uchwałę, która to 

zgodnie z nowymi przepisami wskazuje minimum, wskazuje maksimum, nie wskazują już 
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widełek, tak jak było poprzednio, tylko wskazują min.- max. w ustawie natomiast w 

rozporządzeniu tabela, która odnosi się do poszczególnych kwot, musimy się do tego zatem 

odnieść i nowe ustalić wynagrodzenie dla Wójta, Burmistrza, Prezydenta, każda jednostka w 

swoim zakresie, dlatego proponuję, żeby ten zapis był: ma zastosowanie począwszy od           

1 sierpnia 2021. 

To jest jakby pokłosie tego, co stało się w 2018 roku, kiedy to zmniejszono wynagrodzenia 

dla samorządu generalnie o 20%, ustalono widełki obniżające wręcz wynagrodzenie i teraz 

próba jakiejś tam kompensaty tych utraconych wówczas zarobków przez ten okres. No i jest 

to poziom również tego, że panowie posłowie zdecydowali o podniesieniu swoich 

wynagrodzeń, więc należało również zrobić jakiś gest w stosunku do samorządów, także... 

Z tego to wynika, że przepisy zmienionej ustawy wchodzą 1 sierpnia, dlatego ten zapis my 

tutaj umieszczamy w naszej uchwale ustalając nowy zakres wynagrodzenia. Muszę 

powiedzieć że to jest przedmiotem cały czas dywagacji, narad, opinii wydawanych 

sprzecznych nierzadko, wszyscy czekają na to co będzie, ale postanowiliśmy jakby ten zapis 

w takim kształcie Państwu zaproponować. Była narada w organie nadzoru u Wojewody i 

wynikało z niej jakoby że, że mimo że wszyscy wiemy, że te zapisy nie są do końca 

prawidłowe w uchwałach, nie będą one kwestionowane przez organy nadzorów i RIO 

również wyraziło swoją opinię, że nie będzie tego kwestionować w tym zapisie, więc 

uważamy, że jest to bezpieczne. Zrobiliśmy, co mogliśmy do dnia dzisiejszego, żeby 

sprawdzić wszystkie możliwe warianty i poglądy w tym zakresie. Myślę, że to jest najlepsza 

uchwała, jaką możemy podjąć. 

 

Radny R. Stasiak - ja tak bardzo nigdy nie byłem specjalnie zwolennikiem wszelkich 

podwyżek. Chciałem podsumować o działalności Pana Wójta i tak oceniając te kilka lat moje 

z Panem Wójtem doceniam to, co jest zrobione, zdarzają się historie takie, że przystępujemy 

do jakiegoś działania i nagle wypadają „trupy z szafy”, czyli po prostu jak się ktoś nad tym 

zagadnieniem wcześniej nie pochylił, to tam są jakieś zaszłości prawne i tak dalej, to 

wychodzi czasami jak się ktoś za coś bierze, ale się bierze, sprawy są na bieżąco regulowane. 

Widać, że Pan Wójt bardzo mocno się przykłada do rozwoju gminy, chociaż na pewno 

zawsze jest jakiś niedosyt, że można było zrobić więcej, ale oceniając tą pracę, rozwój 

infrastruktury przez te parę lat, przynajmniej jak jestem radnym, bo wcześniej jakby nie 

dostrzegałem tego, a teraz widać wyraźnie, że nasza gmina bardzo mocno poszła do przodu. 

W jakimś sensie jest to sytuacja związana w ogóle z rozwojem ogólnie, ale pozyskiwanie 

pieniędzy, no to już jest sprawa Wójta i administracji gminnej. I tutaj chciałem wyrazić takie 

podziękowanie Panu Wójtowi i administracji, że się starają bardzo, żeby te pieniądze płynęły, 

biorą to z różnych źródeł, bo z tego co tutaj słyszymy i widzimy z tych prac, bo przecież nie 

wszystko da się zrobić od razu, tam są jeszcze problemy z tym, żeby to gdzieś tam 

zatwierdzić. Trzeba z jednego, drugiego, trzeciego źródła na jedną inwestycję ściągać 

pieniądze, ale to jest zrobione i tak Wójtowi się chce i administracji też się chce, a są takie 

administracje, są tacy Wójtowie i Burmistrzowie, którym się po prostu nie chce, i oni stoją 

sobie gdzieś tam w latach osiemdziesiątych i tak jest dobrze i nic się od nich nie wymaga. A 

tutaj ta sytuacja jest taka pozytywna, to za to chciałem podziękować, dlatego będę głosował 

za podwyżką. 
 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związku z brakiem pytań zaproponował, ażeby najpierw w formie tradycyjnej, tj. poprzez 

podniesienie ręki do góry przegłosować autopoprawkę, którą zaproponowała Pani Mecenas, 

zapytał: „Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały z autopoprawką? Kto 

jest za? Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał. 



10 
 

 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały z autopoprawką został przyjęty 13 głosami 

„za”. 

 

Następnie przystąpił do głosowania projektu uchwały z autopoprawką, w wyniku którego 

uchwała została podjęta 11 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymuję się” i zarejestrowana 

pod Nr XXVI/247/2021 – załącznik nr 10. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miedzichowo. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś. 

 

Na początku wspomnę Państwu o tym, co przedstawiłam w projekcie zmiany budżetu i 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na rok 2021 wspominając, że dokonam jeszcze 

autopoprawki dokonując zwiększenia kwoty 132.900,00 zł z uwagi na to, że gmina otrzymała 

środki na realizację zadania pn. "Laboratoria przyszłości" – 100% finansowane przez fundusz 

covidowski. Z uwagi na to, że zgodnie z ustawą o finansach publicznych organ wykonawczy, 

jakim jest Wójt, nie może dokonać zmiany, dlatego chcąc realizować te wydatki - są to środki 

przeznaczone na pomoce naukowe - będę omawiać już z tą zwiększoną kwotą, którą Państwu 

przedstawiam. Rozpocznę od objaśnień do Wieloletniej Prognozy Finansowej, gdzie już 

ujęłam tą wspomnianą Państwu zwiększoną kwotę. Ogólnie od ostatniej sesji Rady Gminy 

zostało podjęte jedno zarządzenie Wójta z 14 października oraz proponowana zmiana 

uchwały budżetowej. Dokonuje zwiększenia łącznie dochodów o kwotę 1.136.210,08 zł i 

budżet po zmianie będzie stanowił kwotę 25.854.033,47 zł. 

Dochody bieżące zostały zwiększone kwotą 1.186.210,08 zł i po zmianie w budżecie 

stanowić będą kwotę 23.272.670,82 zł. Dochody majątkowe uległy zmniejszeniu o kwotę 

50.000,00 zł, w wyniku tego, że dysponent środków zmienił klasyfikację przeznaczenia tych 

środków, to jest na realizację programu placu zabaw w Bolewicach. W wyniku zmiany 

dochody majątkowe w budżecie stanowią kwotę 2.581.362,92 zł. W wyniku też 

wprowadzonych dochodów dokonuję zwiększenia takiej samej kwoty po stronie wydatków to 

jest 1.136.210,08 zł i wydatki po zmianie przedstawione Państwu stanowić będą budżet w 

wysokości 28.335.766,12 zł i z kwoty wprowadzonych zwiększonych wydatków 

przeznaczamy na wydatki bieżące kwotę 735.155,08 zł. Wydatki bieżące w budżecie 

stanowić będą kwotę 22.778.553,74 zł, natomiast zwiększenia wydatków majątkowych 

dokonujemy o kwotę 400.055,00 zł i wydatki majątkowe stanowią kwotę 5.557.212,38 zł. 

Wprowadzone nowe zadania majątkowe, takie jak zakup przystanku w Starym Folwarku w 

kwocie 10.000,00 zł, na realizację projektu aplikacji mobilnej szlaków turystycznych w 

gminie Miedzichowo 125.810,00 zł, to było też omawiane, że to będzie dofinansowanie. Z 

uwagi na to tutaj zabezpieczamy 100% środków na realizację zadania, a refundacja 

prawdopodobnie będzie w roku 2022, wykonanie klimatyzacji w Gminnym Ośrodku Pomocy 

Społecznej 14.145,00 zł. Przeznaczono środki w kwocie 4.000,00 zł na dotację do wymiany 

źródeł ciepła, zgodnie z podjętą uchwałą Rady Gminy na poprzedniej sesji w sprawie 

dofinansowania wymiany systemów ogrzewania węglowego na ekologiczne źródła ciepła, 

przebudowa świetlicy wiejskiej w Bolewicach jako Centrum Kultury kwota 246.100,00 zł.   

W wyniku wprowadzonych zmian nie uległ zmianie deficyt budżetu, który stanowi kwotę 

2.481.732,65 zł, który planujemy sfinansować z przychodów jednostek samorządu 

terytorialnego z niewykorzystanych środków pieniężnych kwota 935.073,00 zł w tej kwocie 

się znajduje 800.000,00 zł dotacja otrzymana pod koniec roku 2020 na termomodernizację 

urzędu gminy, niewykorzystane środki te, które zostały wprowadzone na utrzymanie 
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gospodarki odpadami 130.000,00 zł i 5.000,00 zł to jest spłata niewykorzystanych środków 

przez gminną komisję alkoholową. Następnym źródłem finansowania deficytu są wolne 

środki, które angażujemy w kwocie 1.136.659,65 zł i nadwyżki - angażujemy kwotę 

200.000,00 zł. Tak się przedstawia propozycja zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

ujmująca to, co wspomniałam - zwiększone środki z tytułu autopoprawki. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXVI/248/2021 – załącznik nr 11. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Miedzichowo na 2021 rok. 
 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś. 

 

W wyniku dokonanych zmian w budżecie proponujemy zwiększyć budżet po stronie 

dochodów i wydatków o kwotę 924.758,81zł. Dokonuję zmniejszenia w dziale Rolnictwo i 

łowiectwo o kwotę 50.000,00z ł, jest to dotacja przeznaczona na realizację projektu "Błękitno 

zielone inicjatywy dla Wielkopolski" - realizacja projektu "Z wikliną w tle" plac zabaw w 

Bolewicach. Te środki zostały wprowadzone jako dochody bieżące w dziale 900 zgodnie z 

dysponentem środków. Dochody od osób fizycznych i osób prawnych dokonuje zwiększenia 

kwoty 780.190,00 zł -są to wpływy z tytułu podatku od środków transportowych od osób 

prawnych. W dziale 758 dokonujemy tylko zmiany planu zgodnie ze zmianą klasyfikacji, tu 

chodzi o środki otrzymane na wodociąg Lewiczynek, ten, który realizujemy, no niestety 

Państwo nam daje szybko środki, daje inną klasyfikację, a później się okazuje, że trzeba 

dokonać zmiany. W dziale 801 dokonuje zwiększenia to, co już Państwu wspomniałam kwoty 

132.900,00 zł, są to środki na te "Laboratoria przyszłości". W dziale 851dokonuję 

zwiększenia kwoty 7.800 zł środki na realizację zadania związane z transportem osób 

mających trudności w samodzielnym dotarciu do punktu szczepień oraz kwoty 3.868,81 zł są 

to tak samo środki z funduszu przeciwdziałania COVID na "Wspieraj Seniora". 

W dziale gospodarka komunalna, tak jak już Państwu powiedziałam, dokonano przeniesienia 

planowanych wcześniej środków z działu 40. Tak wygląda strona dochodowa, natomiast 

strona wydatkowa w dziale 600 dokonuję zwiększenia kwoty wydatków o 40.000,00 zł są to 

środki przeznaczone w formie dotacji dla Związku Powiatowo-Gminnego „Wielkopolski 

Transport Regionalny” w wysokości 30.000,00 zł, zakup przystanku w Starym Folwarku 

10.000,00 zł. Turystyka dokonuję zwiększenia wydatków o 125.810,00 zł na realizację 

projektu aplikacji mobilnej szlaków turystycznych w Gminie Miedzichowo. W administracji 

dokonuję zwiększenia o kwoty 324.280,00 zł, są to środki przeznaczone na wynagrodzenia i 

pochodne kwota 84.280,00 zł, zwiększone koszty wysyłek korespondencji to jest kwota 

40.000,00 zł i promocja przez Leasing 200.000,00 zł. 

W dziale 801oświata i wychowanie zwiększam tu o kwotę 172.900,00 zł, są to środki 

przeznaczone na wynagrodzenie nauczycieli - zwiększenie godzin dydaktycznych w związku 

z rozpoczęciem roku to jest kwota 40.000,00 zł i na realizację programu "Laboratoria 

przyszłości" kwota 132.900 zł . 

W dziale 851tak jak już wspomniałam Państwu dokonuję zwiększenia kwoty 7.800,00 zł to 

jest na koszty realizacji programu związane z transportem osób mających trudności z 

dotarciem do szczepień i kwotę 3868,81 zł na program "Wspieraj Seniora", gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska dokonano zwiększenia jak już wspomniałam o kwotę 

4.000,00 zł środki na dotację do wymiany źródeł ciepła. Kultura fizyczna jest to na realizację 
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projektu przebudowa świetlicy wiejskiej jako centrum kultury kwota 246.100,00 zł. Muszę 

Państwu powiedzieć, że z funduszy COVIDowskich na bieżącą działalność jest już 

zagwarantowana kwota sto prawie 45.000,00 zł. W trakcie jest jeszcze też złożony wniosek, 

to, co już było tutaj chyba w wypowiedziach Wójta, na realizację programu doposażenie 

uczniów popegieerowskich tak zwanych, których rodzice czy dziadkowie pracowali w PGR-

ach, kwalifikuje się do dofinansowania zakupu tabletów, komputerów. Prawdopodobnie, nie 

wiem, czy to jeszcze w grudniu wyjdzie jako niewygasy, bo są to środki, które nieraz 

przychodzą z dnia na dzień i muszą być nakazem ministerialnym instytucji, która nam 

przekazuje te środki, muszą one ująć się w budżecie 2021 roku. 

Tak przedstawia się proponowana zmiana budżetu wraz z poprawką od posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związku z brakiem pytań zaproponował, ażeby najpierw w formie tradycyjnej, tj. poprzez 

podniesienie ręki do góry przegłosować autopoprawkę, którą zaproponowała Pani Skarbnik, 

zapytał: „Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały z autopoprawką? Kto 

jest za? Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał. 

 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały z autopoprawką został przyjęty 13 głosami 

„za”. 

 

Następnie przystąpił do głosowania projektu uchwały z autopoprawką, w wyniku którego 

uchwała została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXVI/249/2021 – 

załącznik nr 12. 

 

Ad. 15. Bieżące sprawy rady. 

 

Radny K. Kowalczyk – dzisiaj byłem zaproszony na spotkanie z przedstawicielami 

Ministerstwa Rolnictwa i Ośrodków Postępu Rolniczego Ziemi Lubuskiej jako przedstawiciel 

Stowarzyszenia Obra Warta, jako przedstawiciel naszej gminy. Z takich ciekawostek to 

przeciętnie powiat dostanie na dofinansowania związane z melioracją około 50.000.000,00 zł  

każdy powiat w naszym kraju. To jeszcze dokumentacja, którą trzeba przygotować do 

ewentualnych małych projektów na poprawę warunków retencyjnych, będzie wykonywana 

przy pomocy dla samorządów i dla indywidualnych czy małych przedsiębiorstw, będzie 

wykonywane to przy pomocy Ośrodków Postępu Rolniczego. Jeżeli będzie trudniejszy 

troszeczkę temat czy więcej dokumentacji będzie trzeba zebrać i Ośrodki Postępu Rolniczego 

nie będą w stanie prostu określić dokładnie warunków technicznych, będą mogły zlecać 

specjalistom od spraw melioracji analizę dla takiego projektu i będzie to rozliczane 

bezpośrednio z ministerstwem, bo Ośrodki Postępu Rolniczego w dniu dzisiejszym w całym 

kraju przyjęły współpracę partnerską z Wodami Polskimi. Współpraca partnerska dlatego, 

żeby nie było żadnych zasad, żadnych statutów, żadnych zobowiązań, po prostu część 

drobniejszych spraw, bardzo dużo Wody Polskie mają projektów, nie nadążą z tym, część 

spraw związanych głównie z rolnictwem w gminach i powiatach przejmą Ośrodki Postępu 

Rolniczego. Z ciekawostek jeszcze co ciekawe jest, to może być tak, że w których gminach 

nie będzie spółek wodnych zawiązanych przez mieszkańców, głównie przez rolników, ale 

niekoniecznie, może to kilku rolników wspólnie robić z samorządem i samorząd będzie też w 

tym projekcie ujęty jako wspólnik i w tym momencie nawet jeżeli by była sytuacja, że nie 

będzie pieniędzy własnych, to będzie trzeba przygotować projekt, ale do małych projektów 

nie będzie trzeba różnych robić zezwoleń z prawa wodnego i innych materiałów, będzie to 
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bardzo proste, żeby to szło szybciej. Zbiornik retencyjny do 50 arów, nie będzie trzeba 

żadnych zezwoleń, na to można dostać dofinansowanie. Warunek nie będzie się korzystało z 

wody z tych zbiorników do celów rolniczych czy do podlewania.  

Dzięki staraniom głównie Pana Wójta, kilku innych osób rolników, co ciekawe z tego 

najwyższego terenu naszej gminy spółki wody już praktycznie funkcjonują. No i to będzie 

tak, jakby zrzeszone. Te spółki będą przy powiatach i tam będzie można też składać wnioski 

o pomoc. I jeszcze jedno, wszelkiego rodzaju cieki wodne i zbiorniki nie prywatne, linia 

brzegowa gdzie można wstępować bez ograniczeń, nie może być zablokowana przez 

użytkowników czy właścicieli bliżej jak 9 metrów od lustra, dlatego bardzo dużo, już w 

Miedzichowie są w tej chwili też takie problemy, ludzie grodzą do samej wody. Nie wolno 

tego robić, 9 metrów od linii brzegowej. Każdy człowiek ma prawo podejść do zbiornika 

publicznego czy do cieków wodnych, no i odpoczywać, spacerować. To tylko ciekawostka. 

 

Wójt - kilka takich spraw, bo na pewno tutaj też zostały zauważone, że tych środków 

pozyskaliśmy sporo, ale będą następne nabory i tutaj jak już na Komisji mówiłem, chyba, że 

Państwo macie inną propozycję, ale chcielibyśmy złożyć dwa duże projekty ewentualnie. No 

generalnie szansa jest na pewno na jeden projekt, ale chcemy złożyć dwa projekty mówię o 

Polskim Ładzie i tutaj mówimy o oczyszczalni ścieków w Bolewicach, bo już jest wiekowa i 

wymaga takich działań oraz termomodernizację szkoły w Miedzichowie, bo też wymaga 

takiego działania, więc to dwa takie projekty, które chcielibyśmy złożyć, jeżeli jest 

akceptacja, no to w tym kierunku będziemy działać.  

Następna rzecz, tutaj wspominałem już podczas sprawozdania, że na najbliższej sesji, a 

chcemy, żeby ta sesja była 8 grudnia i 28 grudnia, bo to jest związane z naszą uchwałą 

dotyczącą odpadów i budżetem. Teraz będziemy ogłaszać przetarg na firmę, która zajmie się 

zagospodarowaniem naszych odpadów i żeby nowe stawki mogły funkcjonować od stycznia, 

musielibyśmy się tym zająć jak najwcześniej, oczywiście po przetargu, po sprawdzeniu. Ta 

sesja 8 grudnia dotyczyłaby dwóch głównych punktów, czyli właśnie gospodarka odpadami, 

byśmy musieli przedyskutować sprawę i drugi temat, no to jest to zagospodarowanie 

przestrzenne spotkanie z Panem urbanistą, a sesja budżetowa byłaby planowana na 28 

grudnia.  

Następna sprawa to na Komisji mówiliśmy o tej drodze w Zachodzku – prośba o stanowisko 

Rady, czy gmina ma sprzedać tą drogę zainteresowanym ( Wójt przedstawił Radzie na mapce 

o jaką drogę chodzi). 

 

Radny R. Poturnicki – jeżeli ta droga jest gruntem prywatnym, to o czym my rozmawiamy. 

 

Odnośnie stanowiska Rady w sprawie sprzedaży drogi w Zachodzku stanęło na tym, aby 

najpierw zapoznać się z opinią właścicieli tych gruntów. 

 

 

Wójt – kolejna sprawa – Gminny Program Rewitalizacji – czy Rada wyraża zgodę na zlecenie 

opracowania tego programu? 

 

Rada jednogłośnie 13 głosami „za” jest za opracowaniem Gminnego Programu Rewitalizacji. 

 

 

Kolejną sprawą, jaką przedstawił Wójt, jest to, że chciałby, aby przed każdą świetlicą wiejską 

stanął maszt na flagę. 
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Ad.16. Wolne wnioski i informacje. 

Kierownik GZK D. Gajewski – podziękował sołtysowi Miedzichowa, za pomoc przy awarii 

rury wodociągowej, dowoził ciepłą herbatę, dbał o pracowników. 

Druga sprawa, to proponowany projekt na modernizację GZK – jak najbardziej na tak.  

 

Radny R. Stasiak – przedstawił poniższe problemy: 

1. Zjazd z chodnika przy Nadleśnictwie w Bolewicach. 

2. Nierówne płyty przy myjni w Bolewicach. 

3. Prośba o zostawienie 2-3 kupek liści w parku dla jeży. 

4. Sprawa odpadów na Węgielni – jak się potoczyła? 

5. Przydałaby się uaktualniona mapa Bolewic przy przystanku PKS. 

6. Przedłużenie drogi Szkolnej do Lipki droga powiatowa – wywarcie nacisku na Starostwo. 

7. Pomysł na zorganizowanie sprzedaży „niepotrzebnych rzeczy”, które każdy posiada w 

domu przez stowarzyszenia. 

 

Wójt - jeżeli chodzi o zjazd z tego chodnika przy Nadleśnictwie, to jest pas drogowy 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad i ta sprawa została zgłoszona, więc myślę, 

że to będzie remontowane wtedy, kiedy będzie robiona ścieżka pieszo rowerowa, bo wtedy 

będzie ekipa, będzie sprzęt i to jest szansa, żeby to zrobić. 

Jeżeli chodzi o płyty przy myjni w Bolewicach, tam jest planowany remont tych naszych 

dróg. Dostaliśmy na to 3 miliony i w trakcie tego remontu to możemy zrealizować, no bo całe 

osiedle jest wzięte pod uwagę. 

Jeżeli chodzi o liście, no to liście sobie leżą.  

Jeżeli chodzi o Węgielnię, to tych odpadów już nie ma, zostały zutylizowane, więc tam nie 

ma problemu już z tymi odpadami. 

Jeżeli chodzi o PKS Bolewice tutaj zobaczymy czy będzie szansa na dwa projekty, ale 

chcielibyśmy tak jak „Błękitno - Zielona Wielkopolska” uderzyć też w te przystanki, bo 

chcemy wyjść tej betonozy, żeby je w jakiś sposób zazielenić, ale chcemy na to pozyskać 

środki. 

Jeżeli chodzi o tą ciekawą inicjatywę, to jest do porozmawiania ze stowarzyszeniami, jeżeli 

chodzi o ten sklep ze starymi rzeczami. 

 

Radny R. Stasiak – czy projekt drogi na Osiedlu Leśnym w Bolewicach będzie do wglądu dla 

mieszkańców? 

Wójt – tak, w urzędzie gminy po uprzednim umówieniu. 

 

Radny K. Kowalczyk – jest za pomysłem odnośnie stworzenia cyklicznych kiermaszów 

używanych rzeczy. 

 

Radny R. Poturnicki – przedstawił poniższe sprawy: 
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1. Kiedy będzie remont Sali OSP wraz z klatką schodową? 

2. Zapadnięty chodnik naprzeciwko krzyża przy wyjeździe. 

3. Problem z kuną na poddaszu OSP. 

4. Prośba o zakupienie farby ochronnej i wysłanie pracowników gospodarczych, aby 

pomalować ławki w Miedzichowie. 

5. Ogrodzenie, tzw. pastuch postawiony przez osobę prywatną przy linii brzegowej przy 

zalewie. 

 

Przewodniczący T. Kolecki przeczytał interpelację Radnego Powiatu Adama Pilca ws. 

uwzględnienia w budżecie powiatu na rok 2022 propozycji zadań wskazanych przez Wójta 

Gminy Miedzichowo i odpowiedź Starosty Nowotomyskiego na tą interpelację . 

 

Ad.17. Odpowiedzi na interpelacje. 

 

Przewodniczący poinformował, że z uwagi na brak interpelacji przechodzi do realizacji 

punktu następnego porządku obrad. 

 

Ad.18. Zakończenie. 

Przewodniczący Rady Pan T. Kolecki stwierdził, że wobec wyczerpania porządku obrad 

zamyka obrady XXVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo o godz. 16.51. 

 

Protokołowała: J. Agaciak 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

          

         /-/Tadeusz Kolecki 


